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Protokół Nr 11/2011 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 

29 sierpnia 2011 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone zgodnie z listą obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Informacja dot. stanu zaawansowania prac na inwestycji budowa obwodnicy 

drogi nr 708. 

2. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji jednogłośnie. 

 

Ad.1 Informacja dot. stanu zaawansowania prac na inwestycji budowa obwodnicy 

drogi nr 708.  

 

Informację  przedstawiła Pani Grażyna Popczyńska Nacz.  Inwestycji w U M-G Stryków. 

Wykonawcą  przebudowy drogi Nr 708 oraz budowy obwodnicy  miasta Strykowa w ciągu 

drogi Nr 708 jest Konsorcjum  z liderem Hermann Kirchner Polska Sp. z o.o. Umowny termin 

wykonania zadania to 30 września 2012 rok. Wartość całej inwestycji wynosi 69.765.000 zł z 

tego  wartość wykonania obwodnicy 22.600.000 zł z czego 4.500.000 zł w roku przyszłym 

pokrywa Gmina Stryków. Na dzień dzisiejszy szacuje się , że roboty zaawansowane są w 

30% . W chwili obecnej budowany jest zbiornik na wody opadowe. Budowa ronda przy 

drodze krajowej przewidziana jest na miesiące IX-X tego roku bez wstrzymywania ruchu na 

drodze krajowej nr 14. Natomiast budowa ronda przy ul. Kolejowej oraz włączenie w ul. 

Brzezińską przewidziane jest na lipiec – wrzesień 2012 r. Opóźnienie w wykonaniu zadania  

wynosi ok.1 miesiąca i spowodowane jest głównie warunkami pogodowymi , nie 

udostępnieniem gruntów przez właścicieli pod realizację zadania oraz wysokim stanem wód 

gruntowych. 

Ze względu na fakt , że podczas budowy obwodnicy nastąpiły utrudnienia w przejazdach dla 

mieszkańców ul. Zlotowej i Polnej w Strykowie Burmistrz wystąpił  z interwencją w tej 

sprawie  do Zarządu Dróg Wojewódzkich,  na skutek czego wykonawca  zapewnił dojazd dla 

mieszkańców ul. Zlotowej   poprzez zjazd z ul. Warszawskiej  i skrzyżowanie ulic Kopernika 

, Zlotowa , Warszawska  , a dla mieszkańców  ul. Polnej  poprzez wjazd  przez ul. Szafera 

oraz wjazd z ul. Warszawskiej. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Bogdan Walczak pytał : 

 czy działki powstałe w wyniku podziału  na tyłach osiedla Zacisze od strony Rokitnicy 

będą miały dojazd, 

 jak będzie wyglądało włączenie do obwodnicy 708 firm Kirchner i Eurovia. Radny 

obawia się , że może to wyglądać tak , że ze względu na to , że nie będzie właściwego 

oznakowania co do poruszania się samochodów do wysokości tonażu , samochody 

dalej będą jeździć ulicami Strykowa tak jak jest to do tej pory, 

 czy ktoś zwrócił uwagę  jak jest wyprowadzona obwodnica koło wiaduktu na ul. 

Brzezińskiej? Są tam podobno zajęte tereny , za które ludzie nie otrzymali 

zadośćuczynienia. 
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Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że sprawdzi czy podzielone działki będą miały 

dojazd, firma Kirchner ma swoją drogę natomiast Eurovia będzie miała połączenie ul. 

Zakładową. 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Grochocki pytał: 

 dlaczego właściciele nie udostępniają gruntów ? 

 mówił , że po przekopach wszerz  ul. Kolejowej powstały dziury nieznakowane w 

żaden sposób  , które są niebezpieczne dla użytkowników drogi. 

Radny Łukasz Orłowski pytał na jakim etapie jest budowa kanalizacji w ul. Browarne? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że jest położony kanał tłoczny w ul. Browarnej 

gdzie ścieki będą spływać w dół ulicy , na dole budowana będzie przepompownia i kanał 

wrotny będzie przebiegał przez podwórko budynków komunalnych przy ul. Kościuszki. 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Grochocki mówił , że przy  wjeździe w ul. 

Browarną rosną dwie duże akacje utrudniające widoczność. Mieszkańcy chcą aby je usunąć. 

Radny Łukasz Orłowski mówił , że podobna sytuacja jest przed G.S przy Banku Śląskim, 

zdaniem radnego tez należałoby usunąć jedno drzewo przez co zwiększyłaby się ilość miejsc 

parkingowych. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że przekaże te uwagi odnośnie drzew  Pani Annie 

Rosak pracownikowi Urzędu. 

Radny Bogdan Walczak poddał pod rozwagę temat , czy nie należałoby  do 

perspektywicznego planu zgłosić przebudowę ul. Kościuszki i wtedy należałoby wykupić 

posesję  pp. Bandaży. Powinny w zasadzie zdaniem radnego być zainteresowane trzy 

samorządy : wojewódzki , powiatowy oraz Gmina Stryków. 

WNIOSEK KOMISJI: 

Komisja wnioskuje o porozumienie się samorządów  wojewódzkiego , powiatowego oraz 

Gminy Stryków w sprawie rozbudowy skrzyżowania ul. Kościuszki – Kolejowa. 

Głosowanie wniosku: 4 głosy za , bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 2 Sprawy różne. 
 

Radny Łukasz Orłowski mówił o: 

 drzewach rosnących w chodnikach przy ul. Wolska – Kopernika , ul. Wolska – 

Żeromskiego utrudniających przejście wąskim chodnikiem- należałoby pomyśleć o 

ewentualnym przesunięciu płotu na koszt gminy  za zgodą właściciela, 

 chodniku przy szkole nr 1  ułożonym pod skosem .Radny prosił o przyjrzenie się 

wykonaniu tego odcinka chodnika. 

Radny Marek Gierat pytał kiedy odbywa się przegląd stanu technicznego hydrantów? 

Radny mówił o niesprawnym od dłuższego czasu   hydrancie we Wrzasku koło posesji Pana 

Mikicińskiego. 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Grochocki odczytał  pismo do pp. Cieślak będące 

jednocześnie odpowiedzią Burmistrza M-G Stryków na wniosek Komisji dotyczący 

uporządkowania terenu przy ul. Piłsudskiego w Strykowie przed posesjami w/w. 

Radny Bogdan Walczak odnosząc się do odczytanego pisma stwierdził , że do tej pory nic 

się w tym temacie nie zmieniło. Zdaniem radnego krawężniki przy tych posesjach powinny 

zostać  podwyższone , bo obniżone podobno zostały na wniosek zainteresowanych. W innym 

przypadku pozostali mieszkańcy też zaraz mogą wystąpić o obniżenie krawężników, a za 

chwile wszyscy zaczną domagać się położenia progów zwalniających , bo samochody jeżdżą 

tą ulica z nadmierna szybkością. Radny podkreślił , że w dalszym ciągu przykrycia studzienek 

kanalizacyjnych ,, hałasują ˮ pod wpływem przejazdu samochodów. 
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WNIOSEK KOMISJI: 

Komisja wnioskuje o zlikwidowanie problemu hałasujących włazów studzienek 

kanalizacyjnych na ul. Rolniczej , Piłsudskiego i Targowej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji , że następne posiedzenie 

Komisji odbędzie się w dniu 19 września b.r. o godz.11.00  i w pierwszej części będzie to 

posiedzenie wspólne z Komisją Rolnictwa ze względu na omawiany temat tj. porządek i ład 

na targowisku miejskim i wokół targowiska w dni targowe .Na posiedzenie to zaproszeni 

zostaną Komendant komisariatu Policji w Strykowie oraz Dyrektor Z G K i M w Strykowie . 

Po zakończeniu wspólnego posiedzenia Komisja odbędzie odrębne posiedzenia gdzie 

tematem będzie wypracowanie wniosków do projektu  budżetu Miasta – gminy Stryków na 

rok 2012. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

 

 

 

 

    

   

 Przewodniczący  

Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

            Włodzimierz Grochocki 

 

 
 

 


